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Ett starkt Convini visar vägen
Tillsammans har vi gjort det - igen! 2024 
blev det hittills starkaste året i Convinis 
historia. Detta trots det oroliga världsläget 
och de utmanande tider vi alla ställts inför. 
Jag vill rikta ett varmt tack till alla fantastiska 
medarbetare och kunder som gjort det 
möjligt. Glädjande nog ser vi att många 
företag fortsätter att satsa på att skapa en 
attraktiv arbetsplats för sina medarbetare 
genom högkvalitativt kae, hälsosamma 
måltider och sociala mötesplatser.

Under året fortsatte vi att växa och 
befästa vår position som marknadsledare 
inom smarta mat- och kaelösningar på 
arbetsplatser. Vi nådde en omsättning i 
koncernen om 903 MSEK, en ökning med 
fyra procent jämfört med föregående år. 
Vår verksamhet i Tyskland stod för största 
tillväxten med 28 procent mot föregående 
år. Nu närmar vi oss vår målsättning att bli 
ett miljardbolag och vi fortsätter resan mot 
att bli en självklarhet på arbetsplatser i hela 
Europa.

I vårt hållbarhetsarbete gjorde vi under 
året en lång rad viktiga framsteg. Ett 

av de större var att vi genomförde 
en dubbel materialitetsanalys, DMA. 
Insikterna från den omfattande analysen 
är en viktig del i vår anpassning till de nya 
hållbarhetsrapporteringskraven enligt 
CSRD, som Convini omfattas av från och 
med verksamhetsåret 2025.*

Att nyttja kraften i AI-driven teknologi är 
en central del i vår strategi för att bygga 
framtidens måltidsbutiker och förbättra 
kundens upplevelse. Med hjälp av AI har 
vi möjligheter att minska matsvinn och 
underlätta för konsumenten att göra 
hållbara val. Ett lysande exempel är att hela 
vårt sortiment har hållbarhetsmärkts med 
hjälp av AI-driven teknologi, i samarbete 
med Consupedia.

På fordonssidan fortsätter vi målmedvetet 
omställningen till en 100 % eldriven 
fordonsflotta. Allt fler av våra transporter 
är gröna och vi driver på utvecklingen i 
branschen. Flera mycket spännande och 
innovativa utvecklingsprojekt pågår, bland 
annat om hur vi kan öka nyttjandegraden av 
den befintliga bilparken.

Fler hållbara framsteg som jag 
vill lyfta fram är att vi ytterligare 
har minskat matsvinnet och 
räddat rekordmånga 170 000 
produkter från att slängas. Att vara 
en hållbar arbetsplats och en attraktiv 
arbetsgivare är viktigare än någonsin och 
ett hedrande kvitto på det är att vi återigen 
blev Great Place to Work-certifierade med 
högt eNPS. Mer om det och mycket annat 
kan du läsa om i denna rapport.

Detta är vår sjätte hållbarhetsrapport. Den 
speglar 2024 och omfattar vår svenska 
verksamhet. Den är upprättad i enlighet 
med ÅRL.

Vår vision är att vara ett föredöme inom 
hållbarhetsområdet i vår bransch. Vi, och 
många andra, har fortfarande mycket att 
göra och förbättra. Under tiden är jag 
stolt över att Convini kan driva en positiv 
förändring och visa vägen.

Mats Palmquist, VD

3
*Den 26 februari 2025 publicerade EU-kommissionen flera så kallade Omnibus-förslag som syftar till att förenkla arbetet med 
hållbarhetsrapporteringen. Exakt vad detta kommer att innebära för Convini kommer att analyseras under 2025.
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Hållbara highlights 2024

Vi är Great Place To 
Work® certifi erade 

All-time high 
Vi räddade över

170 000
produkter från att 

slängas. 

Vi undersökte svenskarnas 
lunchvanor

Länge leve jobblunchen!

Vi nyttjar kraften i AI för en 
bättre kundupplevelse

Vi genomförde en dubbel 
materialitetsanalys DMA. 

för ka eleveranser 
och teknisk service 

i Göteborg

Vi nådde 
100 % eldrivet

Vi undersökte svenskarnas 
lunchvanor

Vårt SBTi mål för 2030 
är redan uppfyllt. 

Vi har självklart 

100 %
certifierat ka e och 

mer därtill! 
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Detta är Convini
Convini är familjeföretaget som 
grundades 1995 av Anders Enqvist. 
Vår mission har varit densamma ända 
sedan starten för snart 30 år sedan - 
att hjälpa människor i arbete att må 
bra och prestera bättre. 

Vi erbjuder innovativa och hållbara 
helhetslösningar för mat, ka e och 
frukt på arbetsplatser; allt som behövs 
för välmående och energi på jobbet, 
24/7. 

Vi tar hand om allt från installation 
till drift. Våra medarbetare besöker 
våra kunder regelbundet för att fylla 
på med ka e, te, frukost, sallader, 
smörgåsar, lunchrätter, mellanmål och 
kalla drycker. 

Convini finns i Stockholm, Göteborg 
och Malmö samt i Tyskland; i Berlin, 
Köln, Hamburg och Düsseldorf. 
Convinikoncernens huvudägare är 
familjen Enqvist och AB Max Sievert.

Convinis intäktströmmar kommer dels 
från över 5 000 kundföretag som har 
avtal med Convini som servicepartner 
för måltidsbutiker och ka e, dels från 
de hundratusentals konsumenter som 
handlar produkter i Convinis butiker 
varje dag. 

*Siff rorna på denna sida avser Sverige och Tyskland. Innehållet på övriga sidor i rapporten avser enbart Sverige.

Familjeföretag 
sedan

1995

2 500
Convinibutiker

4 700
ka emaskiner

5 000
kundföretag

>350 000
konsumenter

ca 300
anställda

Omsättning i mkr
2021-2024

5



6

Vår affärsidé
Med smarta mat- och 

dryckeslösningar ger vi 
människor på jobbet bra 

energi dygnet runt – gott, 
enkelt och bekvämt.

Vår vision
Tillsammans utvecklar 

vi ett fantastiskt företag 
och blir en självklarhet 
på alla arbetsplatser.

Vår mission
Vi hjälper människor 
i arbete att må bra 

och prestera bättre.

6
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Dialogen med våra 
intressenter

Myndigheter

Typ av dialog

Myndigheter och 
institutioner, t ex miljö & 
hälsoskyddsnämnden, 

svensk lagstiftning, 
regelverk och direktiv. 

Vi följer noggrant 
lagstiftningen, 

uppdateringar och nyheter 
gällande regler och riktlinjer.

Leverantörer

Typ av dialog

Våra ca 150 leverantörer, 
både lokala och globala 

företag, som förser oss med 
produkter och tjänster.  

Nära, löpande dialog med 
alla våra leverantörer och 

samarbetspartners om vilka 
krav vi ställer på dem och 
hur vi kan samarbeta kring 

hållbarhetsfrågor.

Medarbetare

Typ av dialog

Våra ca 270 medarbetare 
på Convini i Stockholm, 
Göteborg och Malmö. 

Årlig medarbetar-
undersökning. Löpande info 

och åsiktsinhämtning via 
daglig kontakt, möten, appen 
@convini och pulsmätningar.

Konsumenter

Typ av dialog

Mer än 350 000 
konsumenter som nyttjar 
de tjänster och produkter 

som Convini erbjuder; 
mat, dryck, ka e och frukt 

på arbetsplatser. 

Årlig undersökning som skickas 
till samtliga konsumenter. 

Löpande kommunikation via 
Conviniappen, pulsmätningar 
i betalskärm, mejl, kundtjänst, 

telefon, sociala medier och 
personliga besök.

Kundföretag

Typ av dialog

Ca 5 000 företag, 
myndigheter och 

organisationer som alla är 
våra kunder och i sin tur är 

arbetsgivare. 

Årlig undersökning som skickas 
till samtliga kundföretag. 

Löpande dialog med 
kontaktpersoner via mejl, telefon 

och personliga besök.

Convini har fem huvudsakliga grupper av intressenter som var och en 
påverkar och har förväntningar på oss när det gäller hållbarhet. 

Vi för en kontinuerlig dialog om hållbarhet med alla dessa grupper. 
Vi ber om deras feedback, följer upp vilka frågor som är relevanta för 
dem och anpassar vår hållbarhetsstrategi, våra prioriteringar och våra 
insatser därefter.
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Bidrar till de globala målen
Convini arbetar aktivt och brett för att hållbarhet ska genomsyra hela 
organisationen och finnas med i alla relevanta beslut och processer. 

Vi utgår från de 17 globala målen för hållbar utveckling som togs fram 
av FN 2015. Av de 17 målen har vi valt ut fem som är särskilt viktiga för 
oss och vår verksamhet:

Nr 3   God hälsa och välbefinnande
Nr 5   Jämställdhet
Nr 8   Anständiga arbetsvillkor och ekonomisk tillväxt
Nr 12  Hållbar konsumtion och produktion
Nr 13  Bekämpa klimatförändringarna
                                                                     

8



9

Convini bidrar till samhället genom att vara det ledande 
hållbara företaget på marknaden för innovativa mat- och 

dryckeslösningar på arbetsplatser.

Vår hållbarhetsvision

9
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För oss är hållbarhet ett mångfacetterat begrepp som omfattar miljöansvar, 
hälsa och välmående, mänskliga rättigheter samt socialt ansvar – både 
inom vår organisation och i samhället i stort.

• Arbetet leds och drivs framåt av vår hållbarhetschef som ingår i 
Convinis ledningsgrupp. 

• Varje år fastställs en strategiplan där social, ekonomisk och miljömässig 
hållbarhet är genomgående principer. Planen innehåller tydliga mål och 
aktiviteter som förankras och beslutas av styrelsen.

• Ledningen följer kontinuerligt upp status, fattar beslut och säkerställer 
att vi arbetar mot våra hållbarhetsmål. Genom att gruppen består av 
representanter från olika delar av bolaget får vi bredare perspektiv, 
engagemang och värdefull input från hela organisationen.

• Convini är kvalitetscertifierade enligt ISO9001 och miljöcertifierade 
enligt ISO14001. Det innebär att vi blir utvärderade av oberoende 
revisorer varje år.

• Vi lägger stor vikt vid att informera och engagera alla medarbetare i 
hållbarhetsfrågor. Hållbarhet är en återkommande punkt på stormöten, 
kicko er och avdelningsmöten. Varje team har definierat sina egna 
mål inom området, och under medarbetarsamtal sätts individuella 
hållbarhetsmål.

Från strategi till resultat

10
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Hållbarhet finns med i många delar av mitt dagliga 
arbete. Jag har också förmånen att engagera mig 
i ett utvecklingsprojekt som handlar om att öka 
nyttjandegraden av våra fordon. Det känns otroligt bra 
för mig att Convini satsar så mycket på hållbarhet. Vi 
ligger i framkant och vi tar inte de enklaste vägarna.

Niklas Björk
Driftchef

”
Stefan Gabrielsson
Butiksansvarig

Som Butiksansvarig har jag helhetsansvar för 17 Convinibutiker. Varje dag 
jobbar jag för att motverka matsvinn genom att anpassa kundens sortiment 
och optimera volymer. Det gäller att ha rätt produkter på hyllorna och 
minimera kassationer. Vi har smarta system och noggranna rutiner men det 
är också viktigt att ha fingertoppskänsla för att hitta optimal balans. Jag 
har jobbat länge och har mycket erfarenhet som jag gärna delar med nya 
kollegor. Jag ser det som en sport att utrota matsvinnet!

”

Möt våra hållbarhetshjältar
Visst kräver företagets hållbarhetsarbete strategier, mål, analyser och rapporter. Men för 
att bli verklighet krävs det insatser i många människors jobbvardag. På Convini märks 
engagemanget och de konkreta hållbarhetinsatserna i våra medarbetares arbete. Varje 
dag, året runt. 

Jeanette Uddstrand 
Inköp och sortimentsansvarig

I mitt dagliga arbete har jag löpande kontakt med både befintliga 
och nya leverantörer i hållbarhetsfrågor. Alla våra leverantörer 
behöver uppfylla våra krav när det gäller bland annat social 
hållbarhet. Vi har en positiv dialog och uppmuntrar våra leverantörer 
till utveckling och förbättringar gällande till exempel hållbara 
förpackningar, andel animaliskt protein, matsvinn och certifieringar.

”

11
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Camilla Nygren
Design & kommunikation

Convinistafetten är en av årets hållbara höjdpunkter! Det är superkul 
att vi på Convini kan inspirera tusentals människor till rörelse och 
hälsa. Som projektledare för eventet håller jag i trådarna för att allt 
ska fungera under stafettdagarna. Det krävs mycket förberedelser 
flera månader innan eventet. Under den perioden peppar vi våra 
kunder och deltagare genom att arrangera löpteknikträff ar och ge 
träningsinspiration.

”
Joakim Lindecrantz
Ka eansvarig produktspecialist

En av mina uppgifter är att noggrant kalibrera kaff emaskinerna 
innan de går ut till våra kundföretag. Det handlar om att göra 
små men viktiga inställningar, t ex för rätt malningsgrad 
för att kaff et ska smaka perfekt. Med rätt kalibrering jobbar 
kaff emaskinen mer eff ektivt och det innebär att den slits 
mindre och livslängden ökar. Detta innebär ökad cirkularitet. 
En annan del i mitt arbete är kundmöten då jag kan informera 
och uppmuntra till mer hållbara val.

”
Jag jobbar som teknisk expert och är del i Convinis recyclingteam. 
Att underhålla, renovera och återvinna kaff emaskiner och annan 
utrustning är en naturlig del i vår arbetsprocess. Antingen recyclas 
utrustningen som helhet eller så tar vi vara på maskindelar, t ex 
spillbrickor, behållare, kretskort, ventiler, pumpar och motorer. 
Det känns bra att maximera maskinernas livslängd och bidra till en 
hållbar och cirkulär verksamhet.

Rolf Andersson
Teknisk expert & recycling

”
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Våra viktigaste hållbarhetsfrågor
Avsnitt

Väsentliga 
hållbarhets-
frågor 

Beskrivning av risker/
påverkan

Hantering av risker/påverkan Policys och riktlinjer Indikatorer

Miljö och klimat Produktutbud De produkter vi säljer har 
påverkan på miljö och klimat 
genom produkternas innehåll, 
odling, tillverkning och 
förpackningar. 

Majoriteten av de produkter vi köper kommer från leverantörer 
med produktion i Sverige. Vi samarbetar med leverantörer som 
jobbar aktivt med hållbarhetsfrågor. Vi strävar efter att öka andelen 
produkter med lågt klimatavtryck. Genom vägledning, märkning och 
inspiration på våra digitala ytor gör vi det enklare för våra kunder att 
göra aktiva val. Vi har hållbarhetsdeklarerat vårt sortiment för att göra 
det enklare för kunden att göra aktiva val. Våra leverantörer genomför 
en risk- och hållvbarhetsanlys.

Convinis uppförandekod
Convinis risk- & hållbarhets-
analys 
Convinis inköpspolicy 

Andelen leverantörer som 
har godkänt Convinis 
uppförandekod. 
Andelen leverantörer 
som har skickat in risk- & 
hållbarhetsanalysen. 
Andelen certifierat kae. 
Andelen återvinningsbara 
förpackningar. 
Andelen leverantörer som 
uppfyller vår inköpspolicy.
Avfallsrapportering

Transporter Samtliga kundleveranser 
sker med våra egna 
transportfordon, vilka drivs 
med bränsle som belastar miljö 
och klimat.

Optimering av leveransschema och rutter. Vid inköp av nya 
bilar väljs senaste tekniken. Våra transportbilar tankas med 
100 % fossilfri diesel (HVO100). Vi har börjat fasa in elektriska 
transportbilar. Våra förmånsbilar är 100 % elektriska. 

100 % HVO100
100 % elektriska förmåns-
bilar 
Fordonspolicy

Bränsletyp och volym.
Grön el
Antal kWh
Andel elbilar

Matsvinn En mindre del av de produkter 
vi levererar till kunder blir inte 
sålda före utgångsdatum och 
behöver därför kasseras. Detta 
inverkar negativt på både miljö 
och samhälle. 

Dialog med leverantörer. Vi jobbar enligt FIFO (first in first out) för 
att minimera matsvinnet. Vi samarbetar med organisationer och 
bolag där produkter som skulle ha slängts får en andra chans. 
Optimering av produktmix och fyllnadsgrad på butiksnivå. 

Handbok för butiks-
ansvariga 
Egenkontrollprogram

Antal räddade produkter.
Kassationsvärde på levererat 
och sålt värde

Utrustning & 
maskiner 

Den utrustning och de maskiner 
vi tillhandahåller har påverkan 
på klimatet genom dess 
innehåll, energiförbrukning och 
tillverkning. 

Vi väljer utrustning och maskiner med hög kvalitet och låg 
energiförbrukning. Kaemaskinerna går ner i sparläge när de inte 
används. Vi har eektiva rutiner för återanvändning och återvinning 
av maskiner. Vi förlänger livslängden genom utbyte av slitdelar. 
Maskiner som är förbrukade återvinns enligt gällande lagstiftning. 

Utrustning som går att 
reparera och kan återan-
vändas ska göra det. 
Bedömningen görs av vår 
recyclingavdelning. 

Antal recyclade maskiner. 
Värde av recyklade reservdelar.

Hållbar leverantörskedja Mänskliga 
rättigheter & 
djurhållning 

En del av vårt sortiment odlas 
och produceras i länder där risk 
finns att människors och djurs 
rättigheter inte respekteras.

Vi väljer leverantörer som är väletablerade på den svenska 
marknaden och som tydligt kan påvisa vilka åtgärder de vidtar för 
att minska risken. Vi har en hög andel certifierade produkter. Vi 
ställer krav på våra leverantörer via vår uppförandekod och gör en 
risk- och hållbarhetsanalys innan samarbete startas. Revision av 
högriskleverantörer.

Convinis uppförandekod
Convinis risk- & hållbarhets-
analys 
Convinis inköpspolicy 

Andelen leverantörer som 
har godkänt Convinis 
uppförandekod.
Andelen leverantörer 
som har skickat in risk- & 
hållbarhetsanalys. 
Antal högriskleverantörer
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Avsnitt
Väsentliga 
hållbarhets-
frågor 

Beskrivning av risker/påverkan Hantering av risker/påverkan Policys och riktlinjer Indikatorer

Hälsa och välmående Livsmedels-
säkerhet

Risk finns att kyl- och fryskedjan 
bryts och produkter blir defekta 
med hälsorisk som följd. Risk 
att leverantörer och personal 
inte följer regler och riktlinjer för  
livsmedelshantering.

Vi arbetar förebyggande med utbildning och egenkontrollprogram 
med rutiner för hygien- och livsmedelssäkerhet. Högriskleverantörer 
kontrolleras extra via besök och inskickande av dokumentation. 
Samarbetar med leverantörer som är väletablerade på marknaden 
och säljer i andra kanaler. Bilar med kontrollerade kyl- och fryszoner. 
Externrevision av kontrollorgan t ex miljöförvaltningen i respektive 
kommun. 

Egenkontrollprogram
Risk- & hållbarhetsanalys 
Krav på spårbarhet 

Inrapporterade kundärenden. 
Kontroll av högriskleverantörer. 

Produkt-
utbudets
hälsoaspekter 

Allt för höga intag av 
ohälsosamma produkter i 
kombination med stillasittande 
kan påverka hälsan negativt. 

Vi inspirerar till en hälsosam livsstil och lyfter fram hälsosamma 
produktalternativ. Vi har en sortimentsgrupp som kontinuerligt arbetar 
för att säkerställa ett balanserat utbud. Vi har hållbarhetsdeklarerat 
vårt sortiment, med hälsa som en av parametrarna, för att göra det 
enklare för kunden att göra hälsosamma val.

Vårt sortimentsarbete 
bygger på fyra hörnstenar: 
hållbarhet, hälsa, variation 
och njutning.

Andelen produkter klassade som 
bättre alternativ. 

Vår arbetsplats Jämställdhet 
& säker 
arbetsplats

För oss är det en självklarhet 
att verka för lika behandling, 
inkludering och respekt, men det 
finns en risk att det inte efterlevs 
av alla. Vi har funktioner som 
löper risk för både fysiska och 
psykosociala hälsoproblem på 
grund av sitt arbete.

Vi följer lagar och regler kring arbetsmiljö för att säkra en trygg och 
hälsosam arbetsplats, med plats för olikheter och mångfald, fri från 
diskriminering. Vi som arbetsgivare är anslutna till kollektivavtal. 
Vi genomför regelbundna medarbetarundersökningar. 
Varje år genomförs skyddsronder. 
Vi uppmuntrar våra medarbetare till en hälsosam livsstil och erbjuder 
friskvårdsbidrag. 
Revision av externa kontrollorgan i enlighet med regler för ISO-
certifiering.

Personalhandbok 
Arbetsmiljöpolicy
Alkohol- & drogpolicy
Jämställdhetspolicy
Miljö- & kvalitetpolicy
Skyddsombudpolicy
Riktlinjer mot kränkande 
särbehandling

Antal lång- och 
korttidssjukskrivningar 
Könsfördelning 
Medarbetarengagemang 

Finansiell hållbarhet och 
a�ärsetik

Etik och 
ansvarsfullt
företagande 

Det finns risk att företag och 
personer inte agerar aärsetiskt. 
I delar av vår verksamhet finns 
det en viss risk för korruption. 

Vi har system för att säkerställa ett etiskt företagande och hur man ska 
agera som medarbetare. 
Vårt samarbete med leverantörer regleras i vår uppförandekod. 
Vi har en visselblåsarrutin. 
Revision av bolagets årsredovisning utförd av bolagets valda revisor.

Personalhandbok 
Arbetsmiljöpolicy 
Ekonomihandbok
Antikorruptionspolicy
Visselblåsarrutin

Årlig uppföljning genom extern 
revision
Antal inkomna misstänkta 
korruptionsfall
Finansiella nyckeltal  

Våra viktigaste hållbarhetsfrågor
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Klimatavtrycket från vår egen verksamhet ligger 
på en låg nivå och genom våra åtgärder har det 
minskat varje år sedan vi började mäta 2019.  
Under 2024 noterades en viss ökning både i 
absoluta tal och räknat per omsatt krona.

Vårt totala klimatavtryck uppgick till 670 ton 
CO2e, vilket innebär en ökning med 11,4 % 
per omsatt krona jämfört med föregående år. 
Ökningen är kopplad till förändringar i Scope 1 
och Scope 3:

�           Ökningen i Scope 1 beror på att vi fyllt på 
köldmedium i två av våra kylanläggningar, 
motsvarande 67,4 ton CO2e. Detta gjordes 
till följd av två läckage som kan betraktas 
som särskilda och tillfälliga händelser. Utan 
dessa två särskilda händelser skulle det totala 
klimatavtrycket fortsatt att minska.

�           Avtrycket i Scope 2 minskade marginellt.

�           Ökningen i Scope 3 beror på att antalet 
tonkilometer från tredjepartstransporter ökade.

I beräkningarna, som gjorts enligt Greenhouse 
Gas Protocol GHG, ingår utsläpp från förbrukning 
av el och värme, våra egna bilar, leverantörernas 
leveranser (tredjepartstransporter), tjänsteresor, 
kontorsmaterial samt pendlingsresor till och från 
jobbet. 

För att balansera de utsläpp och den 
klimatpåverkan som uppstått i den egna 
verksamheten har vi valt att investera i två 
klimatprojekt. Vi vet att vi behöver göra ännu 
mer och vi kommer fortsätta att minska vårt 
avtryck. Läs mer om projekten på sidan 19.

Årets klimatavtryck i si� ror

Scope 1
Direkta utsläpp från fossila bränslen i 
den egna verksamheten ex:
- transportfordon
- tjänstebilar
- läckta köldmedier i egna anläggningar

Scope 3
Indirekta utsläpp från alla övriga källor i 
den egna verksamheten ex:
- tjänsteresor
- tredjepartstransporter
- kontorsmaterial
- anställdas resor till och från jobbet

Scope 2
Indirekta utsläpp från energi 
(el/värme) i egna anläggningar.

UTSLÄPP FRÅN VÅR VERKSAMHET
PER GHG-SCOPE

Ton CO2e 
2022

Ton CO2e 
2023

Ton CO2e 
2024

Scope 1 27 50 88

Scope 2 33 37 37

Scope 3 533 498 545

Totalt 593 585 670

I tabellen visas vårt totala avtryck 
i ton i relation till varje års 
omsättning i Mkr. 

3,0

2,5

2,0

1,5

1,0

0,5

-
2022 2023 2024
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Lågt avtryck i den egna 
verksamheten  
Andelen av vårt totala klimatavtryck som kommer från vår egen verksamhet 
under 2024 är 5 %, vilket är samma andel som föregående år. Det innebär att en 
mycket liten del av vårt klimatavtryck härrör från den egna verksamheten, vilket 
redovisas på sidan 15.

Den största delen av klimatavtrycket kommer från de sålda produkterna. Den 
främsta anledningen till att utsläppen från vår egen verksamhet är så låga är 
vår övergång till fossilfria transporter till kunder, användning av grön el på våra 
anläggningar samt att samtliga tjänstebilar är elektriska.

Avtryck egen verksamhet 
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Om Science Based Targets initiative
Science Based Target initiative är ett globalt samarbete mellan 
flera stora aktörer och forskningsorgan såsom CDP, WRI, WWF, 
We Mean Business och FN:s Global Compact. SBTi definierar 
och främjar bästa praxis för vetenskapsbaserade mål, sk 
science-based targets. De ger företag vägledning i att sätta 
klimatmål som går i linje med vad vetenskapen anser krävs för 
att vi ska nå målsättningarna i Parisavtalet.

Vi är stolta över att våra klimatmål är godkända 
av Science Based Targets initiative (SBTi). 
Det är ett viktigt bevis på vårt ambitiösa och 
vetenskapligt förankrade arbete.

SBTi är en global organisation som säkerställer 
att företags klimatmål baseras på den senaste 
vetenskapen och är i linje med de globala 
utsläppsmålen. 

Convini arbetar aktivt för att uppmuntra – 
och på sikt ställa krav på – våra leverantörer 
att uppfylla kriterierna och få sina klimatmål 
godkända av SBTi. Som en förebild i branschen 
använder vi vår marknadsposition för att 
påverka och driva positiv förändring. Genom att 
engagera hela leverantörskedjan strävar vi efter 
att maximera vår positiva inverkan på planeten.

Måluppföljning
Convinis mål är att minska vårt avtryck i Scope 
1 och 2 med 46 % till 2030 jämfört med basåret 
2019. Trots en viss ökning mot 2023 ligger vi 
långt före denna målsättning. År 2024 har vi 
redan minskat vårt klimatavtryck i Scope 1 och 2 
med 87 % jämfört med basåret 2019.

Förbereder nästa steg
Vårt nästa steg under 2025 är att förbereda oss 
för att ansluta till SBTi Net-Zero Commitment 
och arbeta mot att uppnå dess mål. Det är ett 
ambitiöst steg som kommer att omfatta stora 
delar av vår verksamhet och kräva noggranna 
förberedelser och hårt arbete. 

Klimatmål godkända av 
Science Based Targets initiative
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Dubbel väsentlighetsanalys enligt CSRD och ESRS
En dubbel väsentlighetsanalys för CSRD-e� erlevnad

De två typerna av materialitet 

1. Finansiell materialitet: Att identifiera hållbarhets-
frågor som kan påverka organisationens finansiella 
resultat och långsiktiga värde. Det kan exempelvis 
handla om risker och möjligheter relaterade till 
klimatförändringar, resursbrist eller förändringar i 
lagstiftning som kan påverka den ekonomiska sta-
biliteten eller tillväxten för företaget.

2. Miljömässig och social materialitet: Att identifiera 
hur organisationens verksamhet påverkar miljön 
och samhället. Det kan omfatta frågor som utsläpp 
av växthusgaser, arbetsvillkor, rättigheter för lo-
kalsamhällen, och andra sociala eller miljömässiga 
e ekter som är viktiga för intressenter (t ex kunder, 
investerare, samhället).

Många insikter genom 
vår DMA-analys
Under 2024 genomförde Convini en dubbel väsentlighetsanalys (DMA), 
vilket är en central del för att uppfylla det nya rapporteringsdirektivet CSRD. 
Från och med verksamhetsåret 2025 kommer Convini att omfattas av detta 
rapporteringsdirektiv.* 

Vad är en DMA?
En DMA (Double Materiality Assessment) är en process som används för att 
identifiera samt bedöma både finansiell materialitet och miljömässig och social 
materialitet. Den är ett centralt verktyg inom hållbarhetsrapportering.

Vad är CSRD?
CSRD (Corporate Sustainability Reporting Directive) är ett EU-direktiv som 
skärper och utökar kraven på företags hållbarhetsrapportering. Syftet är 
att öka transparensen kring företagets hållbarhetsarbete och göra det 
enklare för investerare, kunder och andra intressenter att jämföra företags 
hållbarhetsprestationer. 

Många insikter
Analysen ger oss värdefulla insikter både om vårt bolag och om den bransch 
vi verkar i. Den hjälper oss att identifiera och prioritera de mest väsentliga 
hållbarhetsaspekterna. Genom att förstå både den påverkan vi har på omvärlden 
och de risker och möjligheter som hållbarhetsfrågor medför för vår verksamhet, 
kan vi arbeta ännu mer strategiskt och målinriktat. Insikterna vägleder oss i vårt 
fortsatta arbete med att anpassa verksamheten till CSRD-kraven.*

18

*Den 26 februari 2025 publicerade EU-kommissionen flera så 
kallade Omnibus-förslag som syftar till att förenkla arbetet med 
hållbarhetsrapporteringen. Exakt vad detta kommer att innebära 
för Convini kommer att analyseras under 2025.
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Vi arbetar kontinuerligt för att minska våra utsläpp och nå 
nettonoll. Begreppet nettonoll handlar om att se till att samma 
mängd växthusgaser som släpps ut också tas bort från 
atmosfären, så att nettobidraget av växthusgaser till atmosfären 
blir noll. Även om vi ännu inte är där, tar vi ansvar genom att 
finansiera noggrant utvalda klimatprojekt för att balansera vår 
verksamhets klimatpåverkan.

Det innebär att vi bidrar till en minskning av växthusgaser 
motsvarande de utsläpp vår verksamhet genererar. Genom vår 
klimatfinansiering stödjer vi en hållbar omställning globalt – både 
ur ett klimatperspektiv och ett socialt perspektiv.

När vi väljer klimatprojekt fokuserar vi både på deras faktiska 
påverkan på plats och på att de uppfyller högt ställda krav 
genom erkända certifieringar. I samråd med Atmoz Consulting 
har vi valt ut två projekt som ligger i linje med Convinis 
hållbarhetsambitioner.

Vi balanserar vår klimatpåverkan

finansiera noggrant utvalda klimatprojekt för att balansera vår 
verksamhets klimatpåverkan.

Det innebär att vi bidrar till en minskning av växthusgaser 

Bhadla Solar Solcellspark
I ett av Indiens mest förorenade distrikt är 
solcellsparken Bhadla Solar ett viktigt steg på 
vägen mot förnybar energiförsörjning. Projektet 
tar tillvara på den outnyttjade solpotentialen i 
regionen och bidrar till att stärka det instabila 
elnätet. Bhadla Solar är en del av världens 
största solcellssatsning och solcellsparken 
ligger i regionen Rajastahn.

Boreal Mix biologisk mångfald
Boreal Mix jobbar med ökad kolinlagring och 
biologisk mångfald i svenska skogar. Genom att 
stödja Boreal Mix bidrar vi till att bevara skogar 
med höga naturvärden och främja biologisk 
mångfald. 

FightCOtwo ger skogsägare ekonomiskt stöd 
för att bevara skogar med höga naturvärden 
och därmed bevara kollagret i skogen och öka 
artrikedomen. Detta resulterar i ett mer robust 
och mer motståndskraftigt ekosystem, redo att 
bemöta extrema väder och ge många arter en 
trygg plats att leva på.
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Ökad cirkularitet är 
framtiden
En cirkulär a ärsmodell fokuserar på att förlänga livscykeln genom 
återanvändning, renovering och återvinning. Målet är att minimera avfall 
och maximera värde, både för kunden och för miljön.

På Convini är kvalitet och långsiktighet en självklarhet. Vi har lång 
erfarenhet av att arbeta cirkulärt, exempelvis genom att ge maskiner ett 
nytt liv genom renovering och återbruk. Cirkularitet präglar också våra 
rutiner för att rädda mat från att slängas, hanteringen av fordonsflotta 
och utrustning samt de krav vi ställer på leverantörer gällande 
förpackningar.

Vår riktning är tydlig; cirkularitet för en mer hållbar framtid!
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Hållbar utrustning 
och recycling
De kaemaskiner, vattentorn, kylar, 
frysar och övrig utrustning vi installerar 
hos våra kunder är noggrant utvalda 
för att hålla högsta kvalitet och ha 
lägsta möjliga energiförbrukning. Våra 
kaemaskiner går automatiskt ner i 
energisparläge när de inte används, och 
kylarna och frysarna i våra butiker har 
den bästa energiklassen.

Att arbeta med hållbara och kvalitativa 
maskiner med lång livslängd är en 
självklarhet för oss. Det minskar 
risken för driftstopp och fel, vilket 
leder till färre servicebesök, mindre 
miljöbelastande transporter och färre 
kassationer – samtidigt som våra kunder 
blir nöjdare.

Idag är över 2 500 av våra kaemaskiner 
digitalt uppkopplade. Det gör att vi i 
realtid kan övervaka deras användning, 
funktion och eventuella fel, samt följa 
kaekonsumtionen. Vissa problem 
kan lösas direkt på distans eller via 
telefonsupport.

Vi kan även säkerställa att mängden 
kaeråvara är tillräcklig och planera 
påfyllning i rätt tid, vilket minimerar 
onödiga servicebesök och transporter. 
För närvarande avhjälps cirka 5 % 
av felanmälningarna digitalt eller via 
telefonsupport, och vår målsättning är 
att öka den siran genom utbildning och 
teknikutveckling. Under 2024 minskade 
andelen felanmälningar med 6,7 %.

Våra kunniga tekniker arbetar aktivt 
med ett återvinningssystem där vi tar 
hand om och återanvänder utrustning 
och maskindelar för att maximera 
livslängden och bidra till en mer hållbar 
och cirkulär verksamhet. De underhåller, 
förebygger, renoverar och återvinner – 
en naturlig del av deras arbete. När en 
maskin slutligen ska kasseras ser de till 
att det sker på ett hållbart sätt.

Vårt recyclingteam 
gav nytt liv åt

kaemaskiner
415
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Förpackningens främsta uppgift är att skydda 
innehållet. För oss som jobbar med livsmed-
el är förpackningen förstås extra viktig då 
produkten som kunden köper ska ätas eller 
drickas. Förutom att den skyddar innehållet så 
förlänger förpackningen även livslängden på 
produkten. 

Convini ställer höga krav gällande förpack-
ningar. Vi för hela tiden dialog med våra 
leverantörer gällande förpackningar och till-
sammans med dem jobbar vi med tre fokus-
områden:

1. Mer återvunnet material
Att återvinna förpackningen är något av det 
viktigaste vi kan göra för att minska klimatpå-
verkan. I Sverige har vi kommit långt med att 
återvinna material som t ex glas, burkar och 
papper men vi är sämre på att återvinna för-
packningar av plast, som ofta förbränns. Det 
sker förbättringar och andelen plastförpack-
ningar som återvinns har ökat till ca 40 % men 
det finns mer att göra för att öka insamlingen 
och återvinningen. Convinis mål är att samtli-
ga förpackningar ska vara återvinningsbara. I 
dag ligger nivån på över 90 %.

2. Minska mängden förpackningsmaterial
Många av våra leverantörer jobbar med att 
minska mängden förpackningsmaterial, t ex 
genom att minska förpackningsstorleken eller 
ta bort material som inte fyller någon funk-
tion annat än utseende. Genom att minska 
förpackningsmängden reduceras uttaget av 
jordens resurser och vi får energisnålare trans-
porter.

3. Byta ut till bättre material
Det sker en snabb utveckling av nya, mer mil-
jövänliga förpackningsmaterial. Våra leveran-
törer byter ut den svarta plasten till plast som 
går att återvinna, de byter till förpackningar 
av bättre material som t ex bio-plast eller fasar 
ut plasten helt där det går. Fossilfri plast är på 
frammarsch och tillverkas idag främst av bio-
massa som sockerrör och cellulosa, även om 
det finns begränsad tillgänglighet på markna-
den.

Oavsett vilka förpackningar vi använder idag 
och i framtiden, så behöver vi alla hjälpas åt 
att ta ansvar för att sortera och återvinna och 
därmed bidra till att minska belastningen på 
vår miljö.

Convinistafettenminskar skräpet

Skapa ett gratis kontovia vår webbapp
Skanna QR-koden på förpackningen för att låna*

i samarbete med

Lämna tillbaka på valfritt Panter-ställe

Målet är 100 % återvinningsbara 
förpackningar
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     Resurssmart användning
• Engångsmaterial i plast �                 Övergång till 

flergångsalternativ i både plast och andra material.
• Linjär a ärsmodell �                 Övergång till en mer resurssmart 

verksamhet.
• Onödig användning och mycket avfall �                 Minskad 

materialanvändning, undvika onödig användning och 
spill, öka livslängden på maskiner och utrustning. 

     Råvara och produktion med minimal miljöbelastning
• Plast tillverkad av fossil råvara �                 Öka andelen återvunnet 

eller biobaserat material i förpackningar.
• Bristande kunskap om innehåll �                 Tydlig och lättillgänglig 

information för våra konsumenter och kunder.  
• Bristande design för cirkularitet �                 Sätta tryck mot 

producenterna att göra det enklare att återvinna eller 
återanvända.

     Kraftigt ökad och högkvalitativ materialåtervinning 
• Mindre än 10 % av den plast som används i Sverige 

materialåtervinns �                 Ökad materialåtervinning av plast, 
vilket ger ett betydande bidrag till att klimatmålen nås.

• Tidigare har fokus varit på insamlingsvolymer och 
blandade flöden �                 Sätta tryck på producenterna att göra 
det enklare att återvinna.

     Minska läckage av plats i naturen 
• Plast kommer ut i naturen �                 Säkerställa att inget material 

kommer ut i naturen genom lättillgänglig insamling och 
återvinning. 

Efter pilsymbolerna �                  visar vi hur Convini agerar på varje punkt.

Agerar för hållbar 
plastanvändning 
Naturvårdsverkets färdplan för hållbar plastanvändning ska inspirera 
företag till handling. Färdplanen utgår från befintlig lagstiftning, 
strategier och mål på såväl nationell nivå som inom EU och globalt.

Convini bidrar till färdplanen och jobbar mot de mål som är satta. 
Planen hjälper oss att få en förståelse om riktningen och vad en 
hållbar plastanvändning innebär.

Vad är då en hållbar plastanvändning? Kortfattat innebär det att 
plast används på rätt plats, i resurs- och klimate ektiva, giftfria och 
cirkulära flöden med försumbart läckage. 

För mer information om vad färdplanen 
innebär se www.naturvårdsverket.se 
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Convini besöker dagligen kundföretag, och alla leveranser 
utförs med egna fordon och anställda förare. Genom att 
ha full kontroll över transportkedjan kan vi säkerställa hög 
kvalitet, punktlighet och flexibilitet i våra leveranser. Vår 
eektiva ruttplanering minskar både transporttider och 
miljöpåverkan, vilket bidrar till en mer hållbar logistiklösning. 

En central målsättning är att successivt övergå till en 
helt eldriven fordonsflotta, vilket inte bara minskar vårt 
klimatavtryck utan också främjar en tystare och mer hållbar 
stadsmiljö.

När det gäller temperaturreglerade transporter utmärker 
sig Convini i branschen genom sina specialbyggda 
3,5-tonsbilar, som säkerställer att produkterna transporteras 
under optimala förhållanden i en obruten kylkedja. Dessa 
fordon är anpassade för att möta de högsta kraven på 
temperaturkontroll, vilket garanterar att känsliga varor 
levereras i perfekt skick. 

Säkra transporter
- makes sense

YOUR WAY. EVERY DAY.
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100 % eldrivna fordon för kaffeleverans och teknisk service
Under året nådde vi vårt mål om 100 % eldrivna fordon för 
ka eleveranser och teknisk service i Göteborg. Året innan nådde vi 
motsvarande mål i Malmö.

Ännu fler eldrivna fordon för kyl- och frystransporter
Testdriften av de nya 100 % eldrivna och specialbyggda fordonen för 
kylda och frysta produkter har fallit väl ut och vi har beställt ytterligare 
12 för leverans 2025. Medan bilarna successivt byts ut till eldrivna fordon 
drivs de enbart med fossilfria drivmedel, HVO.

Solpaneler på biltaken införs successivt
Under året utvärderade vi det första fordonet med ett kylsystem som 
drivs av solcellspaneler på biltaket. Testet har haft ett positivt utfall och 
nu blir solpaneler standard på våra leveransfordon.  

Nytt kylsystem som drivs av propan
Vi har utvecklat ett nytt kylsystem till leveransbilarna. Det drivs med 
propan istället för freon, vilket är ett kylmedia som är mer hållbart. 
Detta ska vi testa nu.

På god väg mot 100 % 
eldrivet

1

2

3

4

Hej Joakim! Du är Fordonsansvarig här på Convini och ditt arbete kretsar mycket kring 
hur vi kan göra våra bilar och transporter så hållbara som möjligt. En viktig målsättning 
är att ställa om till en 100 % eldriven fordonsflotta senast 2028. Vad skulle du säga är de 
viktigaste framstegen vi gjort under 2024?

Vad ser du fram emot att jobba vidare med under 2025? 
Självklart att fortsätta att elektrifiera fordonsflottan och jobba målmedvetet mot vårt tydliga 
100 %-mål. Totalt sett nådde vi under 2024 en 45 %-ig andel (jfr med 40 % föregående år). 
Under 2025 är vårt mål att nå 60 %. Vi har en bit kvar - men det ska vi klara! 

Vi har också flera utvecklingsprojekt igång som ska bli väldigt kul att jobba vidare med och 
testa under 2025. Det handlar om att e ektivisera och öka nyttjandegraden av våra fordon 
(se mer info på nästa sida), att genomföra utbildning i bränslesnål körning och många andra 
initiativ för att våra transporter ska vara så hållbara som möjligt.

Joakim Ölund
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Utöver den viktiga elektrifieringen har vi flera utvecklingsprojekt 
i gång för att öka e ektiviteten och användningen av de 
fordon vi har. Under året har vi kartlagt nyttjandegraden av 
vår fordonspark och planerat olika åtgärder. För Convini som 
expansivt företag är det viktigt att se hur vi kan möjliggöra 
fortsatt expansion och varuflöden, utan att nödvändigtvis utöka 
fordonsflottan i samma takt.

Våra åtgärder handlar dels om att e ektivisera körsträckor, 
dels om att inte binda omotiverade resurser i onödigt stora 
batteripack. Under 2025 är ambitionen att öka nyttjandegraden 
av bilarna och genom kreativ schemaplanering låta varje fordon 
rulla mer per dag, för att på så sätt hålla ner antalet fordon. Vi 
väljer också att skräddarsy de eldrivna bilarnas batteristorlek 
efter körbehov.

Smartare användning 
av fordon

Effektivisera körsträckor
Vi ruttplanerar noggrant för att leverera till så många kunder som 
möjligt med kortast möjliga körsträcka. Som verktyg har vi ett eget 
schemaläggningssystem och bilar som är ständigt uppkopplade 
med position och temperatur.

1

2 Optimera batteristorlek 
Vi har kartlagt varje fordons körsträcka och ska skräddarsy batteri-
kapaciteten för varje fordon, så att vi inte binder onödiga resurser. 
För ett individuellt fordon kan detta betyda upp till 300 kg mindre 
batterier och en lägre energiförbrukning under fordonets livstid.

3 Schemaplanera
Vi ska testa nya kreativa idéer för schemaplanering. Det kan handla 
om tvåskift, längre arbetspass och helgleveranser. Målet är att med 
befintlig fordonsflotta öka nyttjandegraden per fordon och samtidigt 
öka servicenivån till våra kunder.

Åtgärder som kommer att testas under 2025
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Vi vill vara en förebild inom hållbarhet

Vi genomför årligen undersökningar bland våra kunder och 
konsumenter, både för att mäta nöjdhet och för att samla in 
synpunkter samt förbättringsförslag. Årets undersökningar 
genererade cirka 15 000 svar och en svarsfrekvens på cirka 7 %. 
Det ger oss mängder av ovärderliga insikter att arbeta vidare med.

Vi konstaterar att hållbarhet engagerar. På frågan ”Vilken eller vilka 
av följande hållbarhetsfrågor anser du är viktigast för Convini?” 
svarade hälften av konsumenterna minskat matsvinn, tätt följt av 
ett hållbart sortiment och återvinningsbara förpackningar. 

Convinis hållbarhetsvision är att vara en förebild inom hållbarhet 
i vår bransch. Vi är ödmjuka och vet att vi har en hel del kvar att 
göra för att nå dit.

Vi bad våra konsumenter ta ställning till påståendet: ”Convini 
är ett föredöme i sin bransch inom hållbarhetsområdet.” Svaren 
visade en fortsatt hög nivå på en sjugradig skala. Det motiverar 
oss att arbeta vidare och sträva efter ännu högre resultat. 

Våra konsumenter 
tycker till

Convini är tydliga med sin hållbarhets-
ambition och sina hållbarhetsmål 

Convini är ett föredöme i sin 
bransch inom hållbarhetsområdet 

medelvärde  5,2 av 7

medelvärde 5,6 av 7

�

�

�

47 %

42 %

50 %

Topp 3
Ett hållbart sortiment

Återvinningsbara 
förpackningar 

Minskat matsvinn 
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Vi möter ofta uppskattning för vårt hållbarhetsfokus från våra kundföretag. Få saker 
gör oss gladare och mer peppade! Genom att välja Convini bidrar de positivt till sina 
egna målsättningar. Vi strävar mot samma övergripande gröna mål och tillsammans 
kan vi göra större skillnad.

Kundföretagen värdesätter 
vårt hållbarhetsarbete

På Norstedts Juridik är hållbarhet en central del av vår verksamhet och vi 
strävar efter att göra medvetna val i alla led. Genom vårt samarbete med 
Convini kan vi säkerställa att våra kontorslösningar för mat och dryck inte 
bara är bekväma, utan också bidrar till att minska vårt klimatavtryck. Det är 
ett viktigt steg i vårt långsiktiga hållbarhetsarbete.

Caroline Wiroth
Hållbarhetsansvarig, Norstedts Juridik

”
Volvo Cars har hållbarhet som en ledstjärna i allt vi gör. Att Convini 
satsar så mycket på hållbarhet gör mig jätteglad och det bidrar 
också positivt till våra målsättningar. Jag har nyss läst er senaste 
Hållbarhetsrapport och blev verkligen imponerad av allt ni gör och 
gjort. Vi strävar åt samma håll och det skapar en gemensam kraft 
för en bättre framtid.

Anders Ledhagen
Global Food & Beverage Manager, Volvo Cars

”
31



32

Hållbarhet är en viktig parameter när vi 
utvecklar sortimentet och väljer produkter och 
leverantörer. Majoriteten av de produkter vi 
säljer produceras eller förädlas i Sverige, ofta 
lokalt på den ort där vi verkar. Denna närhet till 
våra leverantörer är viktig för oss, både ur ett 
kvalitets- och hållbarhetsperspektiv, samtidigt 
som det bidrar positivt till klimatet. Vi samarbetar 
med väletablerade svenska leverantörer som 
aktivt arbetar för att minska sitt klimatavtryck.

Genom ett strategiskt sortimentsarbete 
tillsammans med våra leverantörer har vi idag ett 
brett utbud av miljömärkta produkter, alternativ 
med lågt klimatavtryck och återvinningsbara 
förpackningar.

För att underlätta hållbara val för våra 
konsumenter har vi hållbarhetsdeklarerat vårt 
sortiment i samarbete med Consupedia, världens 
största databas för hållbarhetsinformation om 
livsmedel. Varje produkt får en poäng mellan 
1 och 100 utifrån parametrarna klimat, hälsa, 
rättvisa och vattenförbrukning. Ju högre poäng, 
desto bättre hållbarhetsval.

Våra kunder visar stort engagemang 
gällande vårt sortiment. Genom vår årliga 
kundundersökning och löpande dialog i olika 
kanaler får vi värdefulla tips och förslag som 
hjälper oss att utveckla och förbättra vårt utbud.

Sortiment med miljöhänsyn

Vegetariska rätters andel av försäljningen minskade till 16 % under 2024, jämfört med 20 % 
2023. Av det totala sortimentet utgjorde de vegetariska alternativen 23 %. Vi vet att många av 
Convinis konsumenter uppskattar vegetariska alternativ men denna efterfrågan matchas inte 
till fullo av det utbud som producenterna erbjuder idag. Däremot syns en positiv trend inom 
salladskategorin, där vi ser många vegetariska nyheter och en ökad försäljning med 10 % 
jämfört med föregående år. Vi fortsätter att lägga fokus på att hitta ännu fler vegetariska rätter 
för att möta efterfrågan. 

Vi ser även ett ökat behov av att erbjuda sk hybridprodukter (t ex färs av 50 % kött och 50 % 
grönsaker). Genom att minska andelen animaliska proteiner minskas produkters klimatavtryck 
utan att konsumenten behöver förändra sitt köpbeteende. 

Trend och utveckling
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Självklart 100 % hållbart certifierat ka�e
 – och mer därtill
Vårt kaesortiment är till 100 % hållbart 
certifierat. Sortimentet spänner 
från de mest klassiska kaesorterna 
från välkända svenska rosterier till 
specialkae från mindre, lokala 
hantverksrosterier och espressokae 
från italienska familjerosterier.

Vi är väldigt glada över de nära och 
långsiktiga samarbeten vi har med 
våra kaeleverantörer, både stora och 
små. Genom att ställa krav har vi aktivt 
medverkat till att fler aktörer ställt 
om till certifierade produkter. Det är 
vi stolta över. När vi säkerställer att 
det kae vi erbjuder uppfyller höga 
hållbarhetskrav bidrar vi till bättre 
arbetsvillkor för kaeodlare, bevarandet 
av biologisk mångfald och en mer 
hållbar produktion. Vi vill att vårt kae 
inte bara ska smaka gott, utan också 
göra gott – både för människor och 
miljö.

Under de senaste åren har kaepriserna 
i världen ökat, vilket har flera 

förklaringar. Klimatförändringar och 
extremt väder har lett till sämre skördar 
i många kaeproducerande länder, 
samtidigt som den globala efterfrågan 
fortsätter att öka. Detta skapar 
utmaningar för kaeodlare världen 
över. Genom att uteslutande erbjuda 
certifierat kae tar vi vårt ansvar och 
stödjer en mer hållbar kaeproduktion.

Men hållbarhet handlar inte bara 
om råvaror och odling. Vi är också 
mycket stolta över att en mycket 
stor andel av vårt kae rostas i 
Sverige  - över 92 %. Det innebär 
både kortare transportsträckor och 
fler arbetstillfällen inom den svenska 
kaeindustrin. Vårt kae är med 
andra ord ännu mer hållbart än 100 % 
certifierat! Vi ser det som en självklar 
del av vårt ansvar att stötta både lokala 
och globala initiativ för en mer hållbar 
och rättvis kaeproduktion.
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Hej Matte! Du är ju Convinis allra främsta kaespecialist och kaenörd. Vad säger du om 
trenden växtbaserade mjölkalternativ?

Jag säger att det händer en hel del på den fronten! Ser vi på trenden över längre tid så har 
andelen som vill ha växtbaserade mjölkalternativ i kaet ökat kraftigt sedan 2019 och är nu 
uppe i ungefär en fjärdedel av svenskarna (källa Valios Magrapport 2023). Många föredrar de 
växtbaserade alternativen och det gäller ”på stan”, i hemmen och på jobbet. Vi ser också fler 
sorter gjorda på havre, soja, ärtor och annat. Till och med i tävlingssammanhang, t ex i SM 
Latte Art Championship, använder baristorna numera enbart växtbaserad dryck. Det är en 
trend som vi på Convini gillar!

Vad händer under 2025?
Vi kommer att fortsätta utveckla sortimentet av 
växtbaserade drycker och att fokusera mer på 
kommunikationen till våra kaedrickare. Idag 
levererar vi växtbaserade alternativ till ca 10 % 
av våra kundföretag. Vårt långsiktiga mål är att 
öka andelen till 25 %. 

Vi har utökat vårt sortiment av växtbaserad dryck till kaet med fler sorter 
och fler varumärken. Bland annat har vi börjat sälja portionsförpackningar 
för att göra drycken mer lättillgänglig för fler.

Vi har tillsammans med våra kaemaskinsleverantörer, sett till att fler 
kaemaskiner och modeller kan hantera växtbaserad dryck på ett bra sätt. 
Exempel är utveckling av nya mjölkkylar med utrymme för både växtbaserad 
dryck och mjölk samt optimering av maskininställningar och recept.

Vi har tagit fram dekaler tillsammans med Oatly som säger ”maskinen är 
kalibrerad för Oatly ikae” och påminner kunden om att maskinen de har 
klarar av att hantera växtbaserad dryck.

1
2

3
Matte Carlson Wahlb

er
g

Fler växtbaserade mjölkalternativ
Trend spot:

Kan du nämna 3 exempel på vad Convini gör för att få fler kunder att erbjuda 
växtbaserade mjölkalternativ?
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För att underlätta för våra konsumenter att fatta medvetna beslut har vi 
hållbarhetsdeklarerat vårt sortiment i samarbete med Consupedia, världens 
största databas för heltäckande hållbarhetsinformation om livsmedel.

Den som handlar i Convinibutiken kan enkelt ta del av hållbarhetsdeklarationen 
direkt i appen. Med hjälp av AI-teknik beräknar Consupedia produkters 
påverkan utifrån olika parametrar inom hälsa, rättvisa och miljö. Varje produkt 
får en poäng på en hundragradig skala, där 100 är det mest hållbara valet.

Genom att erbjuda en transparent och lättillgänglig hållbarhetsdeklaration vill 
vi göra det enklare för våra kunder att fatta medvetna beslut som gynnar både 
hälsa, social rättvisa och miljön.

Vid varje köp i en Convinibutik visas produktens hållbarhetspoäng inom fyra 
områden. Oavsett om det gäller en mättande lunch eller en energiboost på 
eftermiddagen är det enklare än någonsin att välja ett hållbart alternativ.

Medvetna val görs 
enkelt i appen

Hållbarhetsdeklarationen innefattar fyra områden: 
Klimat, Vatten, Hälsa och Rättvisa.Klimat, Vatten, Hälsa och Rättvisa.
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Det är glädjande att se att en stor andel av våra konsumenter väljer produkter med en hög 
hållbarhetspoäng. Detta visar att intresset för mer hållbara konsumtionsvanor finns. Nedan presenterar 
vi resultaten för de val som våra konsumenter har gjort under 2024, uppdelade utifrån de fyra 
parametrar vi följer, poängskala 1-100. Ju högre poäng desto bättre. Dessa insikter ger oss värdefull 
kunskap som vi tar med oss in i 2025. 

Vår ambition är att analysera och förstå hur vi ytterligare kan inspirera och påverka våra kunder att göra 
ännu mer hållbara val i framtiden. Genom medveten kommunikation, förbättrad produktinformation 
och riktade initiativ hoppas vi kunna stärka den positiva trenden och tillsammans bidra till en mer 
hållbar konsumtion.

Så handlade våra konsumenter

98 % av det vi sålde hade rättvisepoäng 
51 eller högre. 

97 % av alla artiklar som köptes hade 
klimatpoäng 51 eller högre.

35 % av det som såldes hade 
vattenpoäng 51 eller högre.

52 % av det vi sålde hade hälsopoäng 
51 eller högre.

100%

26-50 51-75 76-100

Hälsa

24%
35%

17%

1-25

0%

50%

100%

26-50 51-75 76-100

Vatten

12%

53%

35%

0%
1-25

0%

50%

100%

26-50 51-75 76-100

Rättvisa

0%
2%

97%

1%

1-25

0%

50%

100%

26-50 51-75 76-100

Klimat

0% 3%

21%

76%

1-25

0%

50%

24%
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Med AI förbättrar vi
kundupplevelsen
Genom nyutvecklade IT-lösningar baserade på AI-teknologi 
tar Convini nästa steg för att analysera konsumtionsmönster 
i realtid och optimera logistik, inventering och lagerhållning. 
De övergripande målen är att förbättra kundupplevelsen, öka 
eektiviteten och minska matsvinnet.

Den AI-drivna teknologin används för hållbarhetsmärkningen av vårt 
sortiment, vilket underlättar för kunden att göra hållbara val, se även 
sid 35. Dessutom bidrar AI till att göra Convinibutikerna smartare 
och minska stölder genom att uppmärksamma avvikande köp för 
vidare granskning.

AI hjälper oss att stärka hela vår verksamhet. Vi strävar hela tiden 
efter att förbättra våra kunders upplevelse och genom att minska 
svinn, eektivisera processer och underlätta hållbara val tar vi också 
ansvar för miljön och framtiden tack vare AI. 

Framtiden med AI hos Convini
AI är en central del av Convinis framtida strategi, en teknologi 
som kommer att användas för att förbättra försäljningsprognoser, 
individanpassa sortiment och utveckla nya innovativa funktioner 
med konsumenten i fokus.
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Våra goda och gröna vänner
I vår strävan efter ett så hållbart sortiment som möjligt krokar vi arm med våra leverantörer. 
Vi har ett nära och öppet samarbete och för en löpande dialog om produkter, förpackningar, 
certifieringar och utvecklingsidéer. Många gånger är det ett ömsesidigt utbyte av kunskap 
och inspiration. Vi är goda vänner som samarbetar för en grönare framtid!

Här ett par av våra leverantörer som utmärker sig med ett uttalat hållbarhetstänk. 

Bogawantalawa – spårbart te 
från blad till kopp

Hangry People – hållbara mellanmål i 
Convinibutiken

De färgsprakande boxarna med smakrika,
ekologiska teer från Bogawantalawa 
uppskattas av många Convinikunder. Och 
ännu godare smakar de med vetskapen 
om att Bogawantalawa är världens första 
certifierade klimatpositiva teföretag, utan 
att köpa utsläppsrätter.

De är pionjärer inom hållbar teodling 
och har varit klimatpositiva ända sedan 
2019. Deras vision är att erbjuda te som 
inte belastar vare sig planeten eller 
människorna. Deras hållbara insatser inom 
teodlingen handlar om 100 % förnybar 
energi från sol- och vattenkraft, åtgärder 
för naturligt bevarande av regnskog och 
vatten, klimatsmarta jordbrukscenter och 
regenerativt odlande. Bogawantalawa står 
för full kontroll och transparens genom hela 
processen, från blad till kopp.

Blir du också på dåligt humör när du är hungrig? Hangry People 
är on a mission - de vill motverka ilska till följd av hunger! Det 
gör de med snacks i form av ekologiska nötter och mandlar 
och budskapet är att man ska äta regelbundet, helst var tredje 
timme, för att må bra. Det unga entreprenörsföretaget hänvisar 
till forskning som visar att endast 25 % av kvinnor i västvärlden 
har en avslappnad relation till mat och ätande. Det vill Hangry 
People ändra på med sina rena produkter, korta ingredienslistor 
och ekologiska råvaror. Rostning, blandning och paketering sker i 
Helsingborg. Hangry’s nisch är hållbara mellanmål och sortimentet 
består idag av nötter och mandlar i färgglada påsar. Snart får 
nötterna sällskap av fler sorters hållbara mellanmål från Hangry. 
Yes – why nut?
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 Matsvinn – nej tack!
När vi summerar året är det glädjande att se, att vi gjort stora framsteg i 
kampen mot matsvinnet. Tillsammans med våra samarbetspartners lyckades 
vi rädda rekordmånga 170 000 produkter från att slängas. Jämfört med 
föregående år var det en ökning med 70 % - helt fantastiskt! Med tanke på att 
årets konsumentundersökning visar att minskat matsvinn betraktas som den 
absolut viktigaste hållbarhetsfrågan för Convinis konsumenter, är vi extra stolta 
över resultaten.

Matsvinn är ett globalt problem, och Convini har länge arbetat medvetet 
för att dagligen minimera svinnet i alla delar av värdekedjan. Genom tydliga 
interna processer, eektiv logistik, korta ledtider från tillverkare till kund och 
noggrant utformade driftrutiner arbetar vi mot vårt mål att minska matsvinnet 
i vår verksamhet med 50 % senast 2025. Genom samarbeten med olika 
organisationer har vi varje år räddat tusentals produkter som närmat sig 
utgångsdatum.

Medvetenheten om att arbetet behöver bedrivas brett inom vår organisation – 
det vill säga över flera avdelningar och roller – har ökat. Rutinerna i den dagliga 
leverans- och butiksdriften är avgörande för att minimera matsvinnet, men 
även långt tidigare i värdekedjan finns möjligheter att påverka. Till exempel 
genom att våra säljare gör behovsanalys med kunden för att erbjuda ett mer 
anpassat utbud, att våra inköpare samarbetar nära med leverantörerna kring 
hållbarhetstider, leveransintervall och volymer, samt att lagerhanteringen är 
eektiv.

Trots våra åtgärder och noggranna processer inom alla avdelningar finns det 
fortfarande produkter i våra butiker som närmar sig utgångsdatum. För att 
rädda dessa produkter behöver vi söka externa lösningar, såsom samarbeten 
med olika partners, till exempel Matmissionen.

170 000 
artiklar räddades!

1. Samarbete med leverantörer kring 
hållbarhetstider, volymer och leveransintervall.

2. Säljare i dialog med kundföretagen för att 
anpassa deras sortiment.

3. Eektiv lagerhantering och logistik. 
4. Noggranna driftrutiner för leveranser och butik.
5. Löpande uppföljning för att matcha utbud och 

efterfrågan.
6. Rädda produkter genom externa samarbeten.

6 steg för att hantera 
matsvinn
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Långsiktiga samarbeten driver 
utvecklingen framåt
Vi lever i en värld som ständigt föränd-
ras, med stora globala konflikter som 
påverkar leveranskedjorna. Men genom 
stor flexibilitet, tydligt fokus och en nära 
dialog med våra leverantörer har vi lyck-
ats upprätthålla en hög servicenivå och 
god tillgänglighet för våra kunder. Allt 
fler företag blir medvetna om vikten av 
en hållbar leverantörskedja i alla steg, 
från råvara till slutprodukt.

Vi lägger stor vikt vid att bygga långsik-
tiga a ärsrelationer där både vi och våra 
leverantörer kan utvecklas och inspirera 
varandra för en hållbar framtid. Convini 
har en bred leverantörsbas, från lokala 
familjeföretag till globala storföretag. 
För oss är varje samarbete lika viktigt, 
och vi ställer samma höga krav på alla. 
Innan vi inleder ett samarbete med 
en leverantör ska vår uppförandekod 
undertecknas, och en risk- och håll-
barhetsanalys ska genomföras via vår 

hållbarhetsplattform. Analysen omfattar 
ett 70-tal frågor som leverantören ska 
besvara.

Resultatet av analysen avgör om yt-
terligare granskning krävs, exempelvis 
genom platsbesök, uppvisande av re-
visionsrapporter eller andra dokument 
som styrker att leverantören följer gäl-
lande regler och riktlinjer. Bedömnings-
modellen omfattar sociala, miljömässiga 
och ekonomiska kriterier, samt faktorer 
som leveranssäkerhet och livsmedels-
säkerhet. Risk- och hållbarhetsanalysen 
ger oss en bredare bild av våra leveran-
törers hållbarhetsarbete och hur de mö-
ter Convini väsentliga hållbarhetsfrågor 
och mål.

Vi värdesätter leverantörer som arbetar 
med certifierade produkter och råva-
ror. Om palmolja används i en produkt, 
ställer vi krav på att den ska vara 100 % 

certifierad. Vildfångad fisk och skaldjur 
ska vara MSC-certifierade, och kakao 
som används i våra produkter ska vara 
certifierad eller hållbarhetsmärkt. Djur-
hållning är också en viktig aspekt, och vi 
har bland annat ställt oss bakom Euro-
pean Chicken Commitment (ECC) samt 
infört en policy för inköp av kyckling 
från våra leverantörer.

Eftersom kvalitet är ett av våra kärnvär-
den, väljer vi etablerade leverantörer 
och det minimerar vår riskexponering. 
Våra leverantörer ligger långt framme 
i sina hållbarhetsarbeten, och vi delar 
många mål med dem. Det ger oss bättre 
förutsättningar att nå våra långsiktiga 
mål som bolag.
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Convini står bakom kriterierna i European 
Chicken Commitment (ECC). Genom vår 
inköpspolicy, som ställer tydliga krav på 
leverantörer och producenter, vill Convini 
bidra till bättre levnadsförhållanden för 
kycklingar.

ECC är en standard framtagen av ett trettiotal 
djurrätts- och djurskyddsorganisationer 
i Europa, däribland Djurens Rätt. Syftet 
är att höja miniminivån för djurvälfärd 
genom kriterier baserade på den senaste 
forskningen. Dessa inkluderar bland annat 
större rörelseutrymme för kycklingarna 
och avvecklingen av snabbväxande 
turbokycklingar.

Beslutet innebär att alla Convini-leverantörer 
som säljer kycklingprodukter ska uppfylla 
ECC:s kriterier senast vid utgången av 2026. 
Utöver detta har Convini även satt som mål att 
fasa ut burägg från alla produkter som säljs via 
Convini på samtliga marknader senast under 
2025. Detta omfattar hela ägg, flytande ägg, 
andra äggprodukter samt ägg i sammansatta 
livsmedel.

Under 2024 har vi gjort en kartläggning av 
våra leverantörers arbete och hållning när det 
gäller kycklingar och ägg. Resultaten visar att 
cirka 90 % av våra leverantörer inte köper in 
burägg till sina produkter, vilket är ett viktigt 
steg i rätt riktning. Kartläggningen visar 
också att 38 % av leverantörerna uppfyller de 
kriterier som satts upp av ECC.

Vi ser detta som en positiv utveckling men 
är också medvetna om att det finns utrymme 
för förbättring. Därför kommer vi att fortsätta 
vårt arbete med stort fokus på att stödja och 
motivera våra leverantörer i omställningen. 

Genom nära dialog, tydliga riktlinjer och 
samarbeten strävar vi efter att öka andelen 
leverantörer som följer hållbara och 
ansvarsfulla inköpsprinciper. Vårt mål är att 
driva en långsiktig förändring och säkerställa 
att fler aktörer i vår leverantörskedja bidrar till 
en mer hållbar livsmedelsproduktion.

För kycklingarnas bästa

31 %
38 %

31 %
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Vi hjälper människor 
i arbete att må bra 
och prestera bättre.
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Convinis egen Master Barista & Authorized SCA Trainer, Matte Carlson Wahlberg, var 
den första personen i Sverige som certifierades i Co ee Sustainability i två olika nivåer, 
Foundation level och Intermediate level. Denna hållbarhetsutbildning med fokus på 
ka e hålls av den globala branschorganisationen SCA, Specialty Co ee Association i 
samarbete med hållbarhetsexperten The Chain Collaborative. 

Matte är även en av få personer i Sverige som är licensierad att utbilda och certifiera 
genom Co ee Skills Program som är världens största utbildningssystem utvecklat 
av Specialty Co ee Association. Med certifieringen inom Co ee Sustainability 
delar Matte sina hållbarhetskunskaper vidare inom Convini. Som medlem i Convinis 
sortimentsgrupp och som aktiv utbildare inom Convini, kommer kunskaperna väl till 
pass i det dagliga arbetet med ka esortiment, leverantörskontakter, förpackningar etc. 

Vi är väldigt stolta och glada å Mattes vägnar för att han varit en del av domarteamet 
i 2024 års upplaga av Brewers Cup Sweden & Latte Art Championship som gick av 
stapeln i mars 2024. Att vara med och kora Sveriges bästa baristor är ett tydligt tecken 
på Mattes ka eexpertis.

Vår egen Co� ee 
Sustainability Expert
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Samtliga Convinis medarbetare som jobbar med ka e är certifierade baristor via 
Specialty Co ee Association. Att våra baristor certifieras och vidareutbildas via 
SCA är en tydlig kvalitetsstämpel, och något som gör oss unika i vår bransch.

Vårt specialutbildade Baristateam består av 17 personer och medlemmarna har 
genomgått ytterligare utbildning och certifiering av SCA. Teamet fungerar som 
en mobil ka eupplevelse för Convinis kunder och erbjuder olika typer av event 
som bland annat ka eprovningar och latteart-skola. 

Förutom att Baristateamet ger våra kunder en bättre ka eupplevelse 
på arbetsplatsen så har Baristateamet även en stor betydelse för 
kompetensutvecklingen av Convinis medarbetare. Teammedlemmarna 
kommer från olika avdelningar inom företaget och ges möjlighet att höja 
sin ka ekompetens ytterligare, tack vare mer avancerade utbildningar och 
certifieringar via Specialty Co ee Association.

Convinis Baristateam brinner verkligen för att dela med sig av sin stora kunskap 
och passion för ka e. Att vara med i teamet ger också variation i det dagliga 
arbetet, då våra baristor får byta sina ordinarie arbetsuppgifter mot att åka ut 
till kunder och genomföra event och utbildningar, något som upplevs både kul, 
utvecklande och motiverande för baristorna. 

Unikt Baristateam med 
högt engagemang
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Vi tror på positiv påverkan
Vi tror mycket på att genom en positiv inställning inspirera och påverka 
konsumenter till hälsosamma och hållbara val. Ett tillvägagångssätt som 
vi tror på kallas ”nudging”.

Nudging handlar om att med små, positiva insatser inspirera våra kunder 
till en förändring så att de gör hållbara och hälsosamma val, utan att 
använda pekpinnar, restriktioner eller förbud. Målet är att uppmuntra 
till en beteendeförändring som gynnar både konsumenten själv och vår 
planet.

Forskning visar att många konsumenter vill välja mer hållbara livsmedel, 
men att det ofta saknas rätt information och verktyg för att faktiskt göra 
dessa val. Och även när information finns, kan den vara svår att förstå. 
Tydlig och lättillgänglig information om hållbarhet, samt mer transparens 
om var maten kommer ifrån och hur den påverkar, kan hjälpa till att 
minska gapet mellan vad vi vill göra och vad vi faktiskt gör.

Via Conviniappen finns lättillgänlig information om alla produkters 
hållbarhetspoäng 1-100. Ju högre poäng desto bättre. 

I vår kommunikation lyfter vi t ex fram hälsosamma alternativ och 
inspirerar till att välja mer vegetariskt, äta regelbundet för en jämnare 
energinivå och prioritera återhämtning, vare sig det handlar om en paus 
mitt i dagen eller ett träningspass på lunchen.
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Glädje och gemenskap
i Convinistafetten
Vi på Convini brinner för att inspirera till rörelse och 
välmående, både bland våra egna medarbetare och hos 
våra kunder. Ett av våra största initiativ är Convinistafetten 
– Sveriges största företagsstafett – som varje år i augusti 
samlar tiotusentals löpare. Sedan 2016 har vi varit en av 
huvudsponsorerna, och från 2022 är vi titelsponsor i ett 
fördjupat samarbete med Marathongruppen.

Vår gemensamma ambition är att stärka gemenskapen 
och skapa hälsosamma arbetsplatser. Även 2024 blev 
evenemanget en riktig folkfest med två dagar fyllda av 
löparglädje, där cirka 15 000 deltagare sprang i lag och 
njöt av en härlig picknick, ka e och roliga aktiviteter från 
Convini. Som en del av uppladdningen bjöd vi in Convini-
kunder till kostnadsfria träningspass och löpteknikträning 
tillsammans med Urban Tribes och erfarna instruktörer.

Inför nästa års Convinistafett kommer vi att satsa ännu 
mer på uppladdning under året där alla våra kundföretag 
ges möjlighet att förbereda sig för nästa stafett med 
träningspepp och roliga tävlingar.
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Under 2024 lanserade vi Lunchrapporten 
– en rapport om svenskarnas lunchvanor. 
Den baseras på en undersökning som vi 
lät genomföra i samarbete med Kantar 
Sifo samt intervjuer med en rad experter. 
Vår plan är att genomföra undersökningen 
årligen, för att följa om och hur 
lunchvanorna förändras över tid.

I Lunchrapporten 2024 delar vi med oss 
av hur vi äter lunch på jobbet, varför en 
del väljer att skippa lunchen, hur mycket 
jobblunchen kostar och om lunchvanorna 
skiljer sig åt mellan kvinnor och män, 
och mellan yngre och äldre. Rapporten 
avslöjar också vad vi helst äter till lunch 
på jobbet och vilka faktorer som påverkar 
vårt val av lunchmat.

Allt tyder på att lunchen och lunchpausen 
är både viktig och uppskattad. Människan 
behöver näring och energitillskott för 
att må bra och fungera bättre under en 
arbetsdag. Dessutom finns den sociala 
aspekten; lunchen bidrar till att vi känner 
gemenskap, trivsel och arbetsglädje på 
jobbet. Att värna om lunchen är bra för 
både individen och företaget!

Trots alla positiva e ekter av lunchpausen 
ser vi att många skippar lunchen, ofta på 
grund av stress och tidsbrist. Många tar 
också en relativt kort lunchpaus.

Lunchrapporten ger oss många 
insikter och det blir intressant att följa 
utvecklingen över tid. Vi på Convini får 
ett kvitto på att vi fyller en viktig funktion 
därute. Med våra måltidsbutiker ger vi fler 
människor tillgång till goda, bekväma och 
prisvärda luncher, varje dag. Och närheten 
gör också att vi frigör tid för att umgås 
och göra annat som vi gillar på lunchen. 
Jobblunchen är viktig för en hållbar och 
trivsam arbetsplats.

Lunchrapporten by Convini 

77% 
tycker att de 
blir gladare 

65%
 tycker att de blir
mindre stressade 

81%
 tycker att 

det är bra för 
gemenskapen

78% 
tycker att deras
mentala skärpa 

förbättras

82% 
tycker att de 

presterar bättre

Länge leve
jobblunchen!
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Mäter engagemang och arbetsgivarattraktivitet 
Vår ambition är att varje medarbetare ska gå till 
jobbet med fullt engagemang varje dag – en 
vision och ett långsiktigt mål som vi arbetar 
strategiskt för att nå. Som färskvara behöver det 
dock ständigt uppmärksammas och jobbas med. 
Därför genomför vi frekventa pulsmätningar där vi 
arbetar aktivt med mätning, analys, justering och 
uppföljning. Vi ligger stabilt på höga resultat runt 
80 vilket bekräftar att vi har ett generellt högt 
engagemang, men vi jobbar ständigt med att 
fånga upp och utveckla de delar vi ligger lägre på.

Vi vet att välmående är en viktig grund för en 
engagerad arbetsplats där människor trivs och 
kan prestera sitt bästa. En hälsosam arbetsplats 
bygger på en god fysisk och psykosocial 
arbetsmiljö, en balanserad arbetsbelastning, stark 
social sammanhållning och möjlighet att påverka 
sin arbetsdag. 

Vi är övertygade om kraften i gemenskap och det engagemang som uppstår när människor samarbetar 
och skapar tillsammans. Att trivas och känna engagemang på arbetsplatsen är en central del av 
vår identitet och vår mission – att bidra till att människor i arbetslivet mår bra och presterar. Detta 
gäller både våra 5 000 kundföretag och våra egna medarbetare. Vi ser att trivsel, samhörighet och 
engagemang är avgörande för ett hållbart arbetsliv och framgångsrikt företagande. Under året har vi 
fortsatt att utveckla detta arbete och tagit flera viktiga steg framåt.

Kraften i gemenskap och engagemang

Great Place To Work®-certifierade
För att stärka vårt arbetsgivarvarumärke 
har vi fortsatt vårt samarbete med 
undersöknings- och certifieringsföretaget 
Great Place To Work®. Varje år deltar vi 
genom våra medarbetare i en omfattande 
undersökning som ger oss värdefulla insikter 
om hur vi uppfattas som arbetsgivare. 
Eftersom undersökningen besvaras av 
miljontals människor globalt får vi en tydlig 
bild av hur vi står oss i jämförelse med andra 
företag och vilka områden vi kan utveckla 
för att bli en ännu mer attraktiv arbetsplats. 
Under året har fortsatt leverera resultat på 
höga nivåer, något vi är väldigt stolta över. 
Inom de områden där vi ser förbättrings-
potential arbetar vi aktivt med att kartlägga 
nuläge och säkerställa aktiviteter för att 
uppnå förändring.
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Convini Wellness för trivsel och gemenskap
För att främja välmående och stärka gemenskapen driver 
vårt medarbetarinitiativ Convini Wellness flera projekt. De 
fokuserar på hälsa, välmående och samhörighet på våra 
arbetsplatser, både med gemensamma aktiviteter för alla 
kontor och lokala initiativ.

Stort engagemang i vårt digitala universum
Med hjälp av vår digitala plattform @convini fortsätter vi att 
kommunicera eektivt genom att samla information, sprida 
nyheter, lyfta individuella insatser och fira framgångar – 
allt i ett interaktivt och användarvänligt appformat. Under 
det gångna året har vi fortsatt att stärka plattformens 
roll som den självklara kanalen för internkommunikation. 
Genom appen har vi fortsatt att utveckla vår pre- och 
onboardingprocess, bland annat genom att ge tillgång till 
innehåll redan innan anställningen börjar och erbjuda en 
samlad informationskälla vid start, vilket snabbt skapar en 
känsla av inkludering och gemenskap.

Högt eNPS ett mått på attraktion
Som komplement till frekventa medarbetarundersökningar 
mäter vi kvartalsvis vårt eNPS, ett mått på hur benägna våra 
medarbetare är att rekommendera oss som arbetsgivare. 
Mätetalet är sedan tidigare välkänt utifrån konsumentperspektiv 
och används allt oftare även i arbetsgivarsammanhang. Vårt 
eNPS på 32 vid årets slut betraktas som mycket bra.

Partnerskap med Handelshögskolan
Ett samarbete som framgångsrikt fortsatt under året för att 
bygga vårt arbetsgivarvarumärke långsiktigt är partnerskapet 
med Handelshögskolan i Stockholm och kursen Executive 
Trainee Module (XTM). Samarbetet syftar till att dels synliggöra 
vår verksamhets komplexitet och utvecklingsdriv, dels driva vår 
utveckling med hjälp av de mycket duktiga studenterna. Under 
våren 2025 fortsätter delar av arbetet genom en masteruppsats. 

Frukost-
klubben!
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Camilla Wemnér, HR-c
he

f

Stärker ledarna med Convini Leaders
Ett starkt ledarskap är en grundpelare för ett 
långsiktigt hållbart arbetsliv. Därför har vi sedan 
flera år lett våra chefer genom programmet Convini 
Leaders, vars syfte är att stärka självledarskapet hos 
våra ledare, och samtidigt öka vår förmåga att leda 
och utveckla både team och individer. 

Med en kombination av teori, praktisk tillämpning 
i vardagen och att kontinuerligt samlas fysiskt till 
ledardagar har vi tagit viktiga kliv som vi är stolta och 
glada över. Dessutom har vi under året utökat med 
ett självledarutvecklingsprogram för att utveckla 
medarbetare som vill växa i bolaget och utveckla 
sitt ledarskap. På så sätt bygger vi en stark grund för 
vidare tillväxt. 

Ständiga förbättringar engagerar
Arbetet med våra ständiga förbättringar, med syfte 
att ständigt utveckla vår verksamhet till det bättre, 
har fortsatt med högt engagemang. Arbetet bygger 
på att våra medarbetare uppmuntras att ständigt 
bidra med förbättringsidéer och förslag på hur 
de kan genomföras. Ingen idé är för liten för att 
lyftas. Allt för att skapa en så eektiv och smidig 
arbetsvardag som möjligt för att utveckla både 
arbetsprocesser och Convini i stort. 

Under 2024 föreslog våra medarbetare hela 268 
förbättringar. Det tycker vi är något att vara stolta 
över! Kraften kommer inifrån, från oss alla som 
arbetar på Convini. Tillsammans, genom ständiga 
förbättringar i vår arbetsvardag, utvecklar vi ett 
hållbart och fantastiskt företag.
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Convini är vi. 
Människorna som 

arbetar här.
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Arbetsplatsen i si�ror
På Convini i Sverige är vi totalt ca 270 medarbetare fördelade på tre orter; 
Stockholm, Göteborg och Malmö.

Fördelningen i antalet kvinnor respektive män har under året legat stabilt. På
ledarsidan ser vi fortsatt behov av att jämna ut könsfördelningen över tid med en 
strukturerad process för talangförsörjning och utveckling av framtida ledare, bl 
a genom vårt nya medarbetarinitiativ inom Convini Leaders. Initiativet ger oss en 
bred bas av framtida interna kandidater.

Mångfalden är viktig och bidrar till ett mer inkluderande arbetsklimat där olikheter 
ses som en tillgång och bidrar positivt till team och verksamhet. När vi rekryterar 
gör vi det utifrån meriter, erfarenhet och utbildning. Vi tror på allas lika värde, rätt 
till lika behandling och respekt oavsett t ex kön, ålder, nationalitet och sexuell 
läggning. Vi har nolltolerans mot trakasserier och diskriminering.

Som en del av vårt systematiska arbetsmiljöarbete följer vi kontinuerligt upp
sjukfrånvaro, på såväl aggregerad som individnivå. Totalt för året hamnade vi på
3,5 % sjukfrånvaro där korttidsfrånvaron står för 2,4 %, vilket är i det nedre spannet 
av det som anses vara normal korttidsfrånvaro.

Det faktum att man i samhället numera är mindre tolerant mot sjuknärvaro på 
arbetsplatsen i kombination med att merparten av våra medarbetare inte har 
möjlighet att arbeta hemifrån, gör det svårt att nämnvärt minska korttidsfrånvaron.

Vi värnar den psykosociala arbetsmiljön och vårt välmående genom ständigt
pågående dialog och öppen kommunikation mellan chef och medarbetare, som
en viktig del av vårt systematiska arbetsmiljöarbete. Vi har nästintill ingen 
sjukfrånvaro orsakad av arbetet och vi ser att våra insatser för att stärka våra 
ledare och det generella ledarskapet har bidragit mycket positivt.

Sjukfrånvaro Total Korttid Långtid

2023 2024 2023 2024 2023 2024

Årsgenomsnitt 3,4% 3,5% 2,3% 2,4% 1,1% 1,1%

Könsfördelning Anställda totalt I ledande 
 befattningar

2023 2024 2023 2024

Andel kvinnor 35% 35% 21% 21%

Andel män 65% 65% 79% 79%
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Etik och ansvar hos alla
Långsiktighet har alltid varit en grundprincip 
för Convini. Vi strävar efter att vara ett 
lönsamt och hållbart företag som utvecklas 
för framtida generationer. För oss går 
långsiktighet hand i hand med hållbarhet, 
ansvarstagande och etik. Därför lägger 
vi stor vikt vid att agera ansvarsfullt i alla 
lägen, både socialt och miljömässigt. 
Genom tydliga policyer och rutiner 
säkerställer vi att vi gör rätt och hanterar 
eventuella avvikelser på ett strukturerat sätt.

Ansvarstagandet börjar internt, med hur 
vi som företag agerar gentemot våra 
medarbetare, kunder, leverantörer och 
andra aktörer i vår omvärld. Ansvarsfullt 
företagande omfattar allt från mänskliga 
rättigheter och säkra produkter till 
miljöhänsyn, mångfald, jämställdhet 
och goda arbetsvillkor. Detta regleras 
i dokument som vår personalhandbok, 
ekonomihandbok och arbetsmiljöpolicy.

Våra medarbetare spelar en nyckelroll 
i hur vi agerar gentemot kunder och 
leverantörer. Riktlinjer kring detta 
ingår i vår personalhandbok och 
introduktionsutbildning. Dessutom har vi en 
visselblåsarfunktion där både anställda och 
externa parter kan rapportera misstankar 

om korruption eller andra oegentligheter. 
Detta är en del av vår efterlevnad av 
visselblåsarlagen och vårt arbete för att 
motverka missförhållanden i samhället.

För att minimera risken för mutor 
och oegentligheter har vi en tydlig 
antikorruptionspolicy med nolltolerans mot 
korruption. Under året har inga misstänkta 
fall rapporterats. Vi förväntar oss att våra 
leverantörer och samarbetspartners agerar 
etiskt och ansvarsfullt, vilket regleras genom 
vår uppförandekod. Denna innehåller krav 
gällande miljö, arbetsvillkor, arbetsmiljö, 
antikorruption, etik och hälsa.

För att stärka kontrollen i leverantörsledet 
har vi en datadriven plattform för insamling 
av hållbarhetsdata från våra leverantörer. 
Genom ett frågeformulär med cirka 70 
frågor skapar vi riskprofiler och kan vidta 
åtgärder vid behov. Dessutom väljer vi 
en hög andel certifierade produkter (t ex 
Fairtrade, Rainforest Alliance, KRAV) till vårt 
sortiment, vilket ytterligare säkerställer att 
våra leverantörer agerar ansvarsfullt

NOLLTOLERANS
MOT KORRUPTION!
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Trygg och säker 
hantering
Eftersom Convini hanterar livsmedel är noggranna rutiner för hygien av 
största vikt. För att säkra produktkvalitet och obruten kylkedja använder vi 
specialbyggda fordon med separata frys- och kylzoner, vilket garanterar 
att rätt temperatur hålls under hela transporten fram till påfyllning hos 
våra kunder.

Som arbetsgivare har vi ett ansvar att se till att våra medarbetare 
har nödvändiga kunskaper inom livsmedelshantering. Vårt 
egenkontrollprogram innehåller riktlinjer och rutiner som säkerställer att 
Convinis verksamhet bedrivs på ett tryggt, säkert och lagenligt sätt.

Programmet omfattar bland annat rutiner för hygien, utbildning, inköp, 
varumottagning, temperaturkontroll och rengöring, samt riktlinjer för 
hantering av reklamationer.

Alla medarbetare får en genomgång av egenkontrollprogrammet 
och dess innehåll. Arbetsledare och avdelningschefer med ansvar 
för livsmedelshantering ska dessutom ha fördjupade kunskaper inom 
livsmedelshygien.

För att säkerställa efterlevnad genomförs årligen externa revisioner.
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YOUR WAY. EVERY DAY.
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Matsvinn reduceras genom 
olika samarbeten

SBTi-godkända 
klimatmål

Certifierade enligt 
ISO 9001 & 14001

Fossilfria transporter100 % certifierat kaffe

Små och stora initiativ

Källsorterar och återvinner

Alla våra förmånsbilar 
är elbilar

Förbereder för att ansluta till 
SBTi Net-Zero Commitment 

Uppförandekod som ställer krav 
på leverantörer

Hållbarhetsdeklarerat
sortiment

Förnybar el på 
alla kontor

Great Place To Work® 
certifierade
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Vårt fokus 2025
Convini jobbar målmedvetet vidare för att uppnå vår 

hållbarhetsvision. Vårt fokus för det kommande året kan 
grupperas i fem huvudsakliga områden:

Öka kraven på leverantörerna för en mer 
hållbar livsmedelsproduktion 1

Fortsätta utveckla en hållbar arbetsplats

3 Nyttja AI för att underlätta för våra konsumenter 
att göra hållbara val 

4

Fortsätta omställningen till 100 % eldriven fordonsflotta2

Eliminera matsvinnet5
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Starkt engagemang på vår resa
Det är med stor glädje vi konstaterar att vår 
hållbarhetsresa fortsätter framåt. Det som gör 
mig mest stolt är det starka engagemang som 
genomsyrar hela bolaget och den framdrift vi 
uppnår när vi arbetar tillsammans. Genom att 
lyssna på våra kunder och konsumenter, sätta 
tydliga mål och arbeta fokuserat mot dem, 
skapar vi verklig förändring.

Det är viktigt att inte bara se tillbaka på det vi är 
nöjda med, utan också att reflektera över vad vi 

har lärt oss och hur det kan ta oss vidare. Det är 
särskilt stimulerande att vi ständigt utvecklas, 
fördjupar vår kunskap och stärker organisationens 
kompetens inom hållbarhet.

Vi är medvetna om att vägen är lång och sällan utan 
utmaningar, men vi har tagit stora steg i rätt riktning. 
De kommande rapporteringskraven enligt CSRD 
kommer att ställa höga krav på oss som företag.*
Jag är övertygad om att vi kommer att möta dessa 
utmaningar – just för att vi gör det tillsammans.

1

2
3

Både globalt och nationellt sker en snabb utveckling inom hållbarhetsfrågor. Nya rön, fördjupade
insikter och ändrade krav, t ex på hur bolag ska hållbarhetsrapportera, kommer. Ingenting är statiskt
– hållbarhet är ett område under ständig förändring! Vi följer utvecklingen med spänning och stort
intresse för att hålla oss uppdaterade och för att vidareutveckla vårt hållbarhetsarbete framåt.

Omställningen till en helt eldriven fordonsflotta går framåt, och vi är stolta över årets framsteg. Vi 
har inte bara ökat andelen elfordon utan också fått värdefulla insikter om hur vi kan använda vår 
vagnpark mer resurseektivt. Den mest hållbara milen är trots allt den som aldrig körs.

Med de nya rapporteringskraven inom CSRD har vi insett vikten av att i ännu högre grad integrera 
hållbarhet i hela vår verksamhet och våra beslut.* Vi ser tydligt att vi når bäst resultat när vi har klara 
mål, använder data på rätt sätt och samarbetar i hela organisationen. 

Några av de lärdomar som vi tar med oss in i 2025

Hållbarhetsåret 2025 är fullt av nya initiativ, mål och projekt. Nu fortsätter vi att jobba med visionen att bli 
ett föredöme på hållbarhetsområdet i vår bransch. Tack för att du visar intresse för vårt hållbarhetsarbete. 
Om du som läser har frågor eller idéer som du vill lyfta, tveka inte att höra av dig till mig. 

Oscar Nordbrandt 
Chef Supply Chain & Hållbarhet
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*Den 26 februari 2025 publicerade EU-kommissionen flera så kallade Omnibus-förslag som syftar till att förenkla arbetet med 
hållbarhetsrapporteringen. Exakt vad detta kommer att innebära för Convini kommer att analyseras under 2025.
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Convini är vi. Människorna som arbetar här. Ett 
prestigelöst gäng som präglas av goda relationer, 
serviceanda och professionalism. Och en ständig 

drivkraft att utvecklas.

Med en kultur som andas glädje, engagemang och 
lösningsfokus erbjuder vi dig stort utrymme för eget 

ansvar och möjlighet att påverka genom egna initiativ. 
Det är i den andan vi gör vår gemensamma resa, där vi 

varje dag tänker nytt och utmanar oss själva. 

Följ med oss, vi behöver dig! Tillsammans utvecklar vi 
ett fantastiskt företag – nu och i framtiden.

Convini är vi




